
Bestyrelsesmøde i Dagtilbud Virring– tirsdag d. 7.11.2023 19.00-21.00 

Mødet holdes  på Virring Skole 

Forældrerepræsentanter: 

Katrine Nymark 26835027 

Ryle Højmark 51886650 

Thomas Asmussen 31639206 

Lea Knudsen 61605034 

Allan Rehl Andersen 28138666 

 

Personalerepræsentanter: 

Gitte Frich Hansen 51890411 

Eva Rehnquist 61661293 

                

Sekretær:      

Karsten Bo Refsgaard, 20570791      

Lars Christian Kjær, 23817790     

Anne Rosenmeyer 23289528 

 

O: Orientering 

D: Drøftelse 

B: Beslutning 

 

  

 
 

Status på ansættelser og personalefordeling (O) 

 

På Toftegården er der ikke sket ændringer i 

personalesammensætningen siden sidste 

møde. Der skal ansættes en pædagog til 

vuggestuen 1.1.2024. 

I Bakkehuset er der ansat en ny pædagog 

Simone, der startede 1. november. Vi 

mangler en medhjælper i vuggestuen på 

nedsat tid. Der opslås en stilling som 

pædagog pr. 1.1. 

Oksekødsfri kostordning (D) 

 

Vi bakker op om nuværende kostudbud – 

men går ikke ind for et decideret forbud. 

Et fælles dagtilbud med individuelle særpræg  

 

Tema A: Forældresamarbejde (B) 

Bilag: Udkast til principper 

 

Princip gennemgået og revideret. Sendes ud 

med referat. 

Reduktion i åbningstid på ½ time (B) Åbningstiden bliver fra 1.3.2024 6.15-16.30 

hver dag. 

Kapacitet i Virring (igen, igen)/ Ny institution (D) 

 

Kapacitet på Toftegården: 

Fra 1.1.2024 hedder normeringen på 

Toftegården 22 vuggestuebørn og 47 

børnehavebørn. 

Der er lavet en aftale med pladsanvisningen 

om, at vi ikke overskrider fysisk max – så 

ingen vippenormering. 

 



Ny institution: 

Interessentmøde 23.10. og møde om 

ideoplæg 6.11: 

Vi – dvs. bestyrelse og ledelse – påpeger, at 

vi er bekymrede for antallet af pladser i den 

nye institution. Den politiske beslutning går 

på en fordeling i institutionen, der siger 20 

vuggestuepladser og 80 børnehavepladser. 

Denne fordeling påpeger vi også, at vi har 

svært ved at tro på er realistisk. 

Vi har peget på bekymring omkring 

vejforhold – og har ønsket en mere direkte 

stiadgang til skolen/Bakkehuset. 

 

 

Punkter til kommende møder: 

Kostordning Toftegården 

 

Fortløbende tema: Et fælles dagtilbud med 

individuelle særpræg  

- princip for dagligdagens organisering 

-princip for anvendelse af budgetrammen 

 

Overgang fra børnehaver til skole  

 

Læreplanstemaer 

 

Ny institution 

 

Bakkehusets fysiske tilstand 

 

 

EVT Kort orientering om det nye ejendomscenter, 

som fra 1.1.2024 skal varetage alt omkring 

bygningsdrift og forsyning. 

  

  

  

  

  

  

 


